
 
 
 
 
 

ДО ГОСПОДИН КМЕТА 
НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 
 
 

ПИТАНЕ 
 

ОТ проф. Добрин Добрев - председател на групата общински съветници от ПП 
ГЕРБ 
ОТНОСНО: Възможността за изготвяне на проект, осигуряващ  построяването 
на пешеходен надлез към пазара. 

 
 
 
 Господин Кмете, 

Жителите от района, намиращ се срещу пазара, отдавна очакват построяването 
на пряк пешеходен надлез към него. Моля да ни информирате какво е развитието на 
тази идея и работено ли е за изготвяне на проект за безвъзмездното й финансиране от 
европейските фондове. Напомняме, че нейното реализиране ще попречи през 
централната част на града да преминават тежки машини и извънгабаритни товари. 
Освен това едно интересно архитектурно решение може да превърне надлеза в 
туристическа атракция.  

 
 
 
17.05.2010 г. 
гр. Шумен        
         
         (проф. Добрин Добрев) 
 
 


